

<b>Dato og mødetidspunkt:</b>		6.10-2020 kl. 18
<b>Mødested:</b>		Hos Gitte Thyras Alle 32, 5250 Odense SV
<b>Deltagere:</b> Randi, Jesper, Rene, Kathrine, Åse, Jan og Gitte <b>Afbud:</b> Trine, Peter og Mark		
<b>Dagsorden</b> <i>O: Orientering, D: Drøftelse, B: Beslutning</i>		<b>Referat:</b> Gitte
<b>1</b>	Økonomi, hvordan ser det ud: beløb fra foreningspuljen skal tilbagebetales. O-D	Vi ønsker Landskontoret i Nyborg kæmpe tillykke med tildelingen af midler. Super godt stykke politisk arbejde – skønt med arbejdsro til gavn for både kredse og Landskontoret. Der er aflagt regnskab til DIF og DGI's foreningspulje fra den bevilling på 40.000 kr. vi fik til indkøb af trailer. Regnskabet er godkendt. Bevillingen fra foreningspuljen på 30500 kr. til udvikling og afvikling af idrætsevent skal tilbagebetales da dansetræf, o-løb og ironkid ikke gennemføres pga. corona. Vi vil søge igen til næste år.
<b>2</b>	Kort gennemgang af Google drev og hvad vi bruger det til - O	Vi talte kort om organiseringen i Google drev. Det er med at få lavet nogle undermapper der giver mening. De sidste/ændrede aktivitetsbeskrivelser sendes til Jacob. HUSK at give besked om du kommer til møder mv. via G-mailen. Det er vores ansvar at få tjekket mails. Messenger gruppen som supplement.
<b>3</b>	Aktiviteter indtil nu – hvilke er blevet afholdt? Kan vi flytte stævner eller tilbyde andet til skolerne? - D	6. årgang -Skole DM – Fyn-kredsfinale stævne i Marienlystcenteret flyttet til april 2021. Selve DM den 1.-3. juni I Odense. Randi afholder kidsvolleystævne i Fraugde efter ændret koncept aftalt med skolen.

		<p>Jesper volleystævner i januar – ser tiden an.  Mark og Jesper – rykker fodbold i Assens kommune til maj måned. Jan vil gerne hjælpe.  Jesper og Kathrine Dansetræf torsdag den 4. marts i Årup 4. årgang.  Jesper og Mark Håndbold Årup 23. februar 2021 – indledende stævne.  Håndbold. Ullerslev 28. januar  Finalestævnet på Fyn inden 23. marts.  Mulige steder Årup ved Trine? Otterup Gitte? Brenderup? Jan i Ullerslev?  Mangler et indledende stævne i Odense?  <b>Trine kunne du overtage håndbold? Næsby har meldt afbud – så det vi taler om er et indledende i Odense området...?</b> Randi ringer til Trine vedr. håndbold.  Keld Wilhelmsen ift finale stævne på Nymarkskolen i Svendborg. Kathrine prøver og Gitte prøver via søster Karina.  DM håndbold 20. -22. april på Bornholm.  Kredsfinalestævnet på Fyn skal afholdes slut marts.  Kathrine – alle stævner efter jul.  Åse aflyst langbold – ingen tilmeldinger.  Flytter døgnhockey og hockey til marts.  Gitte rykker basket til efter jul? Får sat en dato.  Aflyst kidsvolley 22/10 i Otterup området – skolerne må ikke komme.  Jan -520 tilmeldinger til O-løb aflyst 14 dage før – øv men nødvendigt.  Kidsvolley 28/1 i Firkløverskolen  Håndbold 28/1 Ullerslev</p>
4	<p>Ref. Fra kredsformandsmødet – D, B  Herunder:</p> <ol style="list-style-type: none"> <li>1. Udarbejdelse af prioriteringsliste KKU-værktøjskasse (se bilag)</li> <li>2. Debat- hvad vil det sige at være medlem af en landsorganisation</li> <li>3. GDPR- kan vi finde en GDPR ansvarlig?</li> </ol>	<p><b>1) Kreds og kommune udvalg værktøjskasse</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Kommunal kontaktliste</li> <li>• Ansvarlig for hver kommune</li> <li>• Kommunale Skoleidrætsudvalg</li> </ul> <p><b>Kommunikation</b>  Vi tror på kommunikation via sociale medier og vil være mere aktive på vores Facebook-gruppe og skrive mere målrettet til brugerne</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• FB gruppen skal der mere gang i. Jesper kontakter AG. Måske skrevet mere direkte til de unge mennesker.</li> </ul> <p>Vi vil nok ikke benytte os af nyhedsbreve m.m.</p> <p><b>Økonomi</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Hellere aktiviteter for elever end afvikling af kurser</li> <li>• Tilgængelig hjemmeside med overskuelig tilgang til at deltage i aktiviteter</li> <li>• Skabeloner til søgning af fonde.</li> </ul>

		<ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi går ind for variationen i kredsene og tror ikke på fælles kontingent i hele landet. Men ser gerne, at der kan være en medlemspris og en ikke medlemspris på kurser og andet.</li> <li>• Vi tror på forskelligheden</li> </ul> <p><b>Organisationsudvikling</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• På Fyn forsøger vi at få bestyrelsesmedlemmer fra hver kommune, så vi har en mere direkte kontakt til skolerne</li> <li>• Vi ser også gerne lokale kommunale skoleidrætsudvalg</li> <li>• Formanden tager stort set alt det politiske arbejde med støtte fra bestyrelsesmedlemmerne</li> </ul> <p><b>2) Debat – hvad vil det sige at være medlem af en landsorganisation.</b></p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Vi er en del af noget større – vi kan de lokale stævner, men også nogle landsdækkende stævner.</li> <li>• Faglig sparring</li> </ul> <p>3) GDPR ansvarlig. <b>Peter kunne det være noget for dig?</b></p> <p>Ja tak til at Randi deltager i et kredsformandsmøde mere om året.</p>
5	Evt. Husk underskrive ref. Fra rep.møde + nye vedtægter	Blev underskrevet.
6	Evt.	Corona regler ved afvikling af stævner. Der er stor forskel på, hvad de må som forening og hvad vi må på skolerne. Det kan være en stor politimester Frederiksen opgave – hvad gør vi hvis uheldet er ude - gøre de deltagende lærere opmærksom på, at det også er deres ansvar. Billede af Rene og Mark til hjemmesiden.
7	Punkt næste gang	GDPR reglerne skal i årshjulet. GDPR reglerne skal være et punkt på næste møde. Medaljer – hvem mangler? Hvad afholdes? DGI-SDU unge inaktive workshop – Randi fortsætter – giver gode kontakter. Fritidspas, gratis transport? Gode ideer til politikerne. Næste møde 3. november hos Randi bliver erstattet af regionsmøde fælles med Trekanten i Horsens den 29/10.